
Šestá schůzka školního parlamentu  

(19. 2. 2025)  

   

Program schůzky:  

• Návrhy, připomínky, řešení  

  

Zápis:  

• schůze byla zahájena přečtením návrhů a připomínek z jednotlivých tříd  

I. třída            - bez návrhu 

II. třída            - bez návrhu 

III. třída   - bez návrhu 

IV. třída   - ve třídě začali s tematickými pátky (zelený pátek, vousatý pátek) 

   - stále nemají funkční interaktivní tabuli 

   - chtěli by se podívat do planetária v Hradci Králové  

   - líbila se jim Hoblinkova dílnička 

   - chtějí větší lavice i židle 

   - děkují za novou omítku 

   - prosí o opravu omítky na zadní stěně 

   - nabízejí nám možnost přidat se k jejich tematickým dnům 

V. třída            - líbila se jim návštěva knihovny v Kutné Hoře, Hoblinkova dílnička a bruslení          

VI. třída            - bez návrhu  

             VII.A třída        - líbila se jim návštěva muzea v Praze a lyžařský výcvik, který by si rádi zopakovali 

             - děkují paní učitelce Červenkové, panu Ptáčkovi, paní Zemanové a panu řediteli  

                za umožnění lyžařského výcviku  

             VII.B třída         - děkují za lyžařský výcvik  

                                        - přejí si novou výbavu do kuchyňky 

VIII. třída           - bez návrhu  

IX. třída    - sdělují, že přijímačky nanečisto dopadly průměrně 

                           - užili jsme si bruslení  

  

Vyjádření ředitele:       - nová interaktivní tabule je koupená 

- s výletem do planetária se počítá 

- větší lavice a židle se dají zařídit po domluvě s třídním učitelem a školníkem 

- Hoblinkova dílnička bude i v dalších letech 

- omítka se bude opravovat o velkých prázdninách 

-  peníze na bruslení šly z plesu, druhé kolo je možné, ale žáci by si ho museli 

hradit sami 

- pozitivní ohlasy na výlet do muzea v Praze jdou za paní učitelkou 

- lyžařský výcvik byl též plný pozitivních ohlasů 

- výbava do nové kuchyně bude možná po domluvě s paní učitelkou Kinclovou 

- přeje deváté třídě velký úspěch u přijímacích zkoušek 

 

Vyjádření koordinátora ŠP:  - úklid v šatnách se zlepšil 

- informuje o besedě s Ondřejem Hrubešem, na kterou se hledá termín – připravte si otázky 

- očekává nápady na dalšího kandidáta na besedu 

  

Další schůzka ŠP: 19. 3. 2025 

  

14. 2. 2025         Ema Pomichálková, místopředsedkyně parlamentu  


